
Jegyzőkönyv 

 

Készült: A Bőcsi Horgászegyesület Közgyűlésén 

Időpont: 2022.01.21. 17
00

 

Helyszín: Bőcs, Faluház-Tekepálya 

Jelenlévők: 85 fő tagból jelen van 45 fő egyesületi tag (1. sz. melléklet) 

Levezető elnök: Baló Attila egyesületi elnök 

Baló attila egyesületi elnök: A Bőcsi Horgászegyesület közgyűlését megnyitja. Szeretettel 

köszönti a megjelent tagokat. Megállapítja, hogy a közgyűlés határozatképes, mivel a jelenléti 

ív szerint 85 fő tagból 45 fő jelent meg. A jegyzőkönyv vezetésére Baló Attilánét, 

hitelesítőknek pedig Mogyorósi Tamarát és Hudák Bélát javasolja.  

Szavazás:  

Jegyzőkönyvvezető és a hitelesítők személyét 45 fő igen szavazattal a közgyűlés egyhangúlag 

elfogadta. 

17
08

 1 Fő érkezett: jelenlevők száma 46 fő. 

Baló Attila egyesületi elnök: Ismerteti a napirendi pontokat: 

Napirendi pontok:  

1.,  Az egyesület elnökének beszámolója a 2021. évről 

 (egyesület gazdálkodása, egyesület rendezvények, haltelepítések, fogási eredmények.) 

(előadó: Baló Attila elnök) 

2., Beszámoló az elvégzett társadalmi munkáról, tóőrzésről, ennek tapasztalatairól 

 (előadó: Sós János elnökségi tag) 

3., Az felügyelő bizottság elnökének beszámolója 

 (előadó: Tóbis Gábor felügyelő bizottság elnöke) 

4., A fegyelmi bizottság elnökének beszámolója 

 (előadó: Móricz István fegyelmi bizottság elnöke) 

5., A 2022-es évi pénzügyi és telepítési terv 

 (előadó: Baló Attila elnök) 

6., Egyebek 



Van-e más javaslat a napirendi pontokra? Mivel nincs, szavazásra tesz indítványt. 

Szavazás:  

A Napiredi Pontokat 46 fő igenszavazat mellett a közgyűlés egyhangúlag elfogadta. 

1. Napirendi pont:  

Az egyesület elnökének beszámolója a 2021. évről 

(egyesület gazdálkodása, egyesület rendezvények, haltelepítések, fogási eredmények.) 

előadó: Baló Attila elnök 

Köszönti a jelenlévő horgásztársakat. Ismerteti a meg 

Rendezvények:   

Közgyűlés 2021.06.25. Elnökségi ülést 4 alkalommal tartottunk. 

Jegyzőkönyvek a honlapon elérhetőek, bárki megnézheti. 

Társadalmi munka 2021.07.17. Sós János részletezi majd beszámolójában. 

Horgászverseny 2021.09.11. 

 Eredmények: 

  Összfogás:                         137,92 kg 

1. Juhász Zoltán csapata            18,3 kg 

2. Klavács Róbert csapata          18,0 kg 

3. Rózsa Attila csapata               17,8 kg 

Legnagyobb hal: Nánási Szilárd    4 kg  

 

Gazdálkodás: (2. sz.melléklet alapján) 

 

Telepítések: 

 2021.02.10.    100 kg pisztráng 

 2021.03.11.   100 kg compó 

 2021.03.16.   1500 kg ponty 

 2021.06.28.   1102,75 kg ponty 

 2021.09.08.   500 kg ponty 

Összesen: 3102,75 kg ponty, 100 kg pisztráng, 100 kg compó. 

 

Fogások: 

Ponty:      606 db   1685 kg 

Amúr:        99 db   257,8 kg 

Csuka:          1 db        2 kg 

Pisztráng:       29 db       22,5 kg 

Keszegfélék:        1 db         0,7 kg 

Kárász:        3 db               3,5 kg 

Összesen:    739 db              1949 kg 

 



 

Ebből vendégek: 

Ponty:   38 db    115,6 kg 

Amur:   11 db    32,9 kg 

Kárász:     1 db      1 kg 

Összesen:   50 db    149,5 kg 

 

Az adatokból kitűnik, hogy a pisztrángok visszafogása nem tükrözi a valóságot. A beírt 

adatok mellett látható, hogy a tóban szinte nincs pisztráng!  

 

Engedély váltás: 

82 fő felnőtt, 3 ifjúsági és 6 gyerek váltott területi engedélyt 2022. évre. 

Vendégjegyek: 48 db került értékesítésre, 11 db-ot nem adtak le. Aki a vendégjegyet nem adta 

le a horgászati szabályzat értelmében 2022-ben vendéget nem hívhat. Erről az elnökségi 

határozatot BŐVÍZ  Kft-hez eljuttatjuk. Nem az ottani dolgozókkal kell ezért vitatkozni, 

hanem teljesíteni kellett volna a szabályzat rendelkezéseit. 

 

Terv 2022 évre: 

Rendezvények: Közgyűlés. Vezetőségi ülések szükség szerint. Társadalmi munka. 

Horgászverseny. Tóőrzés. 

Pénzügyi terv – részletesen az 5. napirendi pontban (2. sz.melléklet) 

Telepítési terv – részletesen az 5. napirendi pontban (3.sz. melléklet) 

 

A beszámoló elhangzása után felkéri a tagokat kérdésekre, hozzászólásokra a beszámolóval 

kapcsolatban. Mivel hozzászólás nem érkezett szavazásra bocsátja a beszámolót. 

Szavazás:  

A beszámolót 46 fő igen szavazat mellett a közgyűlés egyhangúlag elfogadta. 

2. Napirendi pont: 

Beszámoló az elvégzett társadalmi munkáról, tóőrzésről, ennek tapasztalatairól. 

előadó: Sós János elnökségi tag 

Megköszöni mindenkinek, aki rendszeresen kijárt őrizni a tavat. Sajnos az őszi időszakban ez 

kevésbé volt jellemző, pedig ez is beleszámít a 20 óra társadalmi munkába. 

A megtartott tópart - rendezési munkában sokat segített a Mertus sporttárs által hozott 

munkagép. Ezúton is köszönet jár érte. A tagtársak által végzett munka lehetett volna jobb is. 

A tópart rendezése lenne az elsődleges, nem a stégek javítása. Az az egyének úgy is 

megcsinálják maguknak és rendben is tarják. Ezért legközelebb másképp fogjuk kiadni a 

munkákat. Aki nem jön a társadalmi munkára és a tóőrzésre, az fizesse be a kiszabott 

összeget. Indokolt esetben más alkalommal egyénileg be is lehet pótolni a munkát. 

Valamelyik vezetőségi tag kiadja a feladatot és ellenőrzi az elvégzését. Ezután én fogom 



aláíratni a jelenléti ívet és a hiányzóknak be kell fizetni. Az idén nem lesz elnézve, mert a 

társaságnak ebből 524.000 Ft bevétele lehetett volna. 

Nánási Szilárd: Minden évben megcsináltam a helyemet, de mindig ellopják a faanyagot. 

Akkor minek csináljam? Minden évben kezdhetem újra. 

Sós János: A társadalmi munkára a 70 év felettiek, a rokkantak és a nők nincsenek kötelezve. 

Sajnos valóban minden évben újra kell javítani a stégeket. 

Baló Attila: Nem tudunk a lopások ellen tenni. Talán betonból kellene építkezni, azt talán 

nem viszik el. Az idén azért nem kellett befizetni a hiányzóknak a társadalmi munkát, mert 

nem lehetett bizonyítani a jelenlétet. Többen aláírták mások helyett is. Ezért lesz ezután, hogy 

Sós János felügyeli személyesen a beírásokat. 

Megköszöni a beszámolót és felkéri a tagokat további kérdésekre, hozzászólásokra a 

beszámolóval kapcsolatban. Mivel hozzászólás nem érkezett szavazásra bocsátja a 

beszámolót. 

Szavazás:  

A beszámolót 46 fő igen szavazat mellett a közgyűlés egyhangúlag elfogadta. 

3. Napirendi Pont:  

A felügyelő bizottság elnökének beszámolója 

előadó: Tóbis Gábor felügyelő bizottság elnöke 

Köszönti a jelenlévő horgásztársakat. Az egyesület működése az elmúlt évben törvényes és 

szakszerű volt. A közgyűlési- és a vezetőségi ülések jegyzőkönyve nyilvános. A honlapon 

megtekinthető. Az egyesület gazdálkodása szabályos, a számlák megfelelőek, hiányosságot 

nem tártunk fel. Az éves gazdálkodás megfelelő volt, így a maradvány összeg is nagyon jó. 

 

Baló Attila: A beszámoló elhangzása után felkéri a tagokat kérdésekre, hozzászólásokra a 

beszámolóval kapcsolatban. Mivel hozzászólás nem érkezett szavazásra bocsátja a 

beszámolót. 

Szavazás:  

A beszámolót 46 fő igen szavazat mellett a közgyűlés egyhangúlag elfogadta. 

4. Napirendi Pont: 

A fegyelmi bizottság elnökének beszámolója 

előadó: Móricz István fegyelmi bizottság elnöke 

 

 

 



Köszönti a jelenlévő horgásztársakat. Bejelenti, hogy fegyelmi ügy az eltelt évben nem volt, 

így a bizottság részéről nincs miről beszámolnia. Legyen ez így továbbra is. 

 

Baló Attila: Megköszöni a beszámolót és felkéri a tagokat kérdésekre, hozzászólásokra a 

beszámolóval kapcsolatban. Mivel hozzászólás nem érkezett szavazásra bocsátja a 

beszámolót. 

Szavazás:  

A beszámolót 46 fő igen szavazat mellett a közgyűlés egyhangúlag elfogadta. 

5. Napirendi pont: 

A 2022-es évi pénzügyi- és telepítési terv: 

előadó: Baló Attila elnök 

A korábbi évekhez hasonlóan tervezünk egy éves közgyűlést, vezetőségi üléseket, társadalmi 

munkát és 1-2 horgászversenyt. (Törpeharcsa  fogó-; pontyfogó verseny). A tóőrzést és a 

társadalmi munkát Sós János fogja koordinálni. 

 

Pénzügyi terv ismertetése: 3. sz. melléklet 

 

Az ismertetett tervhez hozzáfűzi, hogy az Önkormányzati támogatás azért 0 Ft, mert 

megváltoztak a támogatási rendszer feltételei. Így az általunk befizetett összegből a 

halvásárlást az Önkormányzat fogja finanszírozni. 

 

Telepítési terv ismertetése: 4.sz. melléklet 

További ötleteket, javaslatokat is szívesen vennénk. 

Straberec Sándor:  A pisztráng telepítése miért fontos? 

Baló Attila: A pisztráng a törpeharcsa ivadékkal táplálkozik, ezért jó számunkra. 

Straberec Sándor: Akkor legyen tilos az elvitele, ha csak 29 kifogása volt rögzítve, de nincs 

már a tóban. 

Baló Attila: Sajnos a kifogott pisztráng a horog okozta sérülés miatt elpusztul, ezért nem lehet 

visszatenni. 

Huszár Zsolt: Lehetne kisebb példányokat telepíteni, hogy több legyen a darabszám. 

Rózsa Attila: Tarthatnánk 24 órás horgászversenyt néhány csapat részvételével, ahány 

sátorozásra alkalmas helyünk van. 

Baló Attila: Az ötlet jó, megszervezzük, ha lesz rá igény. 

Straberec Sándor: Tarthatnánk két törpeharcsa fogó versenyt, hogy még többet fogjunk ki. 



Baló Attila: Nem lenne jó, mivel egy verseny költsége elég tetemes összeg az ellátás és a 

díjazás miatt. 

Straberec Sándor:  Csak díjak legyenek, ne költsünk másra. 

Baló Attila: Ilyen feltételekkel megszervezhetjük, ha van rá igény. 

Csók Lajos: A compót még mindig vissza kell engedni, vagy már elvihető lesz? 

Baló Attila: A compót továbbra is vissza kell engedni. 

Straberec Sándor:  Milyen fehér hal lesz telepítve? Lesz kárász is? 

Baló Attila: Kárász telepítését nem tervezzük, mert betegséget hordozhat, illetve mint nem 

őshonos halfaj külön engedéllyel telepíthető. Van-e még további kérdés, ötlet? 

Hozzáfűzi az elhangzottakhoz, hogy a haltelepítési terv megvalósítása nem biztos, mert függ 

az áraktól és a telepíteni kívánt halak minőségétől is. Keszeget mindenképpen szeretnénk és 

süllőt is, de nem ivadékot, hanem 2-3 kg-osakat. 

Mivel több hozzászólás nem érkezett szavazásra bocsátja a tervezeteket. 

Szavazás:  

A 2022-es évi pénzügyi- és telepítési tervet 46 fő igen szavazat mellett a közgyűlés 

egyhangúlag elfogadta. 

6. Napirendi pont:  

Egyebek: 

Baló Attila: Megkérdezi az egyesület tagságát, hogy van-e még olyan téma, amit a 

közgyűlésen meg kellene beszélni? 

További kérdések és hozzászólások hiányában a Baló Attila egyesületi elnök a közgyűlést 

bezárja. 

Bőcs, 2022.01.21. 

 

----------------------------------            ----------------------------------- 

      Baló Attiláné              Baló Attila 

jegyzőkönyvvezető             egyesületi elnök 

 

 

----------------------------------      --------------------------------- 

        Mogyorósi Tamara       Hudák Béla 

             hitelesítő           hitelesítő  

 

2.sz. Melléklet 



Bőcs Horgász Egyesület 

3574 Bőcs, Hősök tere 1. sz. 

18441079-1-05 

 

2021. évi kiadások és bevételek részletezése 

 

Pénzforgalom alakulása:                

1. Nyitó pénzkészlet 2021. január 1-én:                    

-  Pénztár:                911.884 Ft 

- Bank:                 127.858 Ft 

             Együtt:             1.039.742 Ft 

 

2. Bevételek: 

- Önkormányzati támogatás             800.000 Ft      

- Halasításra tagok ált. befizetett összeg                     180.000 Ft   

- Vendégjegy befizetés (48 db)               96.000 Ft 

- Tagdíj befizetés (96 fő)              382.000 Ft 

- Okmányköltségre befizetés              365.380 Ft 

- Szja 1%               133.622 Ft 

- Horgászverseny bevétele                                                                         68.100 Ft 

- Bankkamat                                                                                                        9 Ft 

- MOHOSZ jutalék                                                                                    10.050 Ft 

- Együtt:            2.035.161 Ft  

 

3. Kiadások: 

- Halvásárlás ( 1302 kg ponty, 

100 kg compo, 100 kg pisztráng  )                       1.798.745 Ft   

- Nyomtatványok hozzájár./all.jegy,horg.ig./           362.640 Ft 

- Egyéb kiadás(versenyek költsége)                                    197.995 Ft  

- Laboratóriumi vizsgálat                33.884 Ft 

- Eszközvásárlás (postaláda)                 8.200 Ft 

- Telefonköltség                             12.835 Ft 

- Nyomtatvány,irodaszer                              2.220 Ft 

- Bankköltség                 22.017 Ft 

- Együtt:            2.438.536 Ft 

  

4. Záró pénzkészlet 2021. december 31-én. 

 

- Pénztár:                481.264 Ft 

- Bank:                 155.143 Ft 

- Együtt:                636.407 Ft 

 

Bőcs, 2022.01.14 

 

 

Könyvelő 

3.sz. Melléklet 



Bőcsi Horgászegyesület pénzügyi terv 2022. évre   

    

Nyitó pénzkészlet 2022. január 1-én:   

Pénztár: 481 000 Ft   

Bank: 156 000 Ft   

Együtt: 637 000 Ft   

    

Tervezett bevételek:   

Halasítás tagok által befizetett összeg: 60 000 Ft 30000 Ft/fő 

Vendégjegy értékesítés: 50 000 Ft  5000 Ft/fő 

Tagdíj befizetés: 455 000 Ft 5000 Ft/fő 

Okmányköltségre befizetés (állami horgászjegy, ifi alap): 365 000 Ft   

Szja 1 % 130 000 Ft   

Horgászverseny bevétele: 240 000 Ft 
Nevezési díj: 6000 
Ft/csapat 

Bankkamat: 200 Ft   

MOHOSZ jutalék: 15 000 Ft   

Önkormányzati támogatás: 0 Ft   

Együtt: 1 315 200 Ft   

    

Kiadások:   

Halvásárlás: 600 000 Ft   

Nyomtatványok, hozzájárulás (állami horgászjegy, Ifi alap) 365 000 Ft   

Egyéb kiadások (versenyek költsége) 240 000 Ft   

Nyomtatvány, irodaszer 1 500 Ft   

Bank költség: 20 000 Ft   

Együtt: 1 226 500 Ft   

    

Tervezett záró pénzkészlet: 725 700 Ft   

 

  



4.sz. Melléklet 

Bőcsi Horgászegyesület haltelepítési terve 2022. évre 

      

Halfaj: Mennyiség (kg): MOHOSZ ajánlott ár2021. ősz (kg/Ft): Összesen (Ft): 

Ponty 1500 1 155 Ft 1 732 500 Ft 

Pisztráng 100 2 600 Ft 260 000 Ft 

Süllő: 100 4 725 Ft 472 500 Ft 

Keszeg félék: 550 893 Ft 491 150 Ft 

Összesen: 2250   2956150 

   


